



الشركة الكويتية للاستثمار
Kuwait Investment Company

30 JUL 2026

التاريخ :

الإشارة : 685/3-26/2026

Date : _____

Ref : _____

To: Boursa Kuwait Company
State of Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت
دولة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

Subject: Date of the Ordinary General Assembly annual meeting of Kuwait Investment Company

الموضوع: تحديد موعد اجتماع الجمعية العمومية العادية للشركة الكويتية للاستثمار

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth Chapter of module ten of the Executive regulations of law No. (7) of 2010, amended by law No. (22) of 2015 on the establishment of the Capital Markets Authority's and the regulation of securities Activity and its amendments, regarding Disclosure of material.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

We would like to Notify you that the Company's Ordinary General Assembly will be held at 11:00 AM on Sunday 23/08/2026 in Kuwait Investment company located at Mubarak Al Kabeer St. Almanakh building – 5th Flour, to Discuss the items in the attached agenda.

نفيدكم بأنه قد تقرر عقد اجتماع الجمعية العمومية العادية للشركة في تمام الساعة 11:00 صباحاً يوم الأحد الموافق 2026/08/23 وذلك في مقر الشركة الكائن في شارع مبارك الكبير – سوق المناخ – الدور الخامس، وذلك لمناقشة البنود المدرجة في جدول الأعمال المرفق.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

خالد

Khaled M - Abdulmageed
Vice President
Compliance & AML Unit

خالد مصطفى عبدالمجيد
نائب رئيس
وحدة المطابقة والالتزام ومكافحة غسل الأموال



الشركة الكويتية للاستثمار
Kuwait Investment Company
(K.P.S.C) (م.م.ك.ع.)

(21)



الشركة الكويتية للاستثمار
Kuwait Investment Company

نموذج الإعلان عن معلومات الجمعية العامة

التاريخ	2026/07/30
اسم الشركة المدرجة	الشركة الكويتية للاستثمار
نوع الجمعية	☐ غير عادية ☒ عادية
تاريخ وموعد الجمعية العامة	2026/08/23 - 11:00 صباحاً
التاريخ النهائي لشراء أسهم الشركة للقيد في سجل حق حضور الجمعية العامة*	الإثنين 2026/08/10
تاريخ حق حضور الجمعية العامة**	الخميس 2026/08/13
فترة الإتاحة***	من يوم الخميس الموافق 2026/08/13 حتى يوم الأحد الموافق 2026/08/23، وحتى قيام مدير النظام بإغلاق باب المشاركة في البند المدرج على جدول أعمال الاجتماع.
بنود جدول الأعمال	(مرفق)
طرق المشاركة في الجمعية	✓ حضوري (شخصي أو من خلال توكيلات) ✓ حضوري + إلكتروني
مكان انعقاد الجمعية العامة	مقر الشركة الكويتية للاستثمار الكائن في (شارع مبارك الكبير - سوق المناخ - الدور الخامس).
التاريخ المؤجل للجمعية في حالة عدم اكتمال النصاب	الأحد 2026/09/06
يتم التقدم بالإفصاح على هذا النموذج قبل افتتاح جلسة التداول في آخر موعد للإفصاح (يوم العمل الخامس الذي يسبق تاريخ حق الحضور). *يوم العمل الثالث الذي يسبق تاريخ حق حضور الجمعية العامة وفقاً لدورة التسوية الحالية. **من حق كل مساهم مقيد في سجلات الشركة في هذا اليوم حضور الجمعية العامة حتى في حالة بيع السهم قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة. ***هي المدة التي تبدأ من تاريخ حق حضور الجمعية العامة وتبلغ عشرة أيام قبل التاريخ المحدد لانعقاد الاجتماع، وتكون حتى إغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام.	

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



الشركة الكويتية للاستثمار
Kuwait Investment Company

Disclosure of Material Information Form

Date	30/07/2026
Name of Listed Company	Kuwait Investment Com
Type of assembly	☒ Ordinary ☐ Extraordinary
Date and time of the general assembly	23/08/2026 11:00 AM
Final date for purchasing the company's shares to be registered in the registry of the right to attend the general assembly*	Monday 10/08/2026
Date of the Right to Attend the General Assembly**	Thursday 13/08/2026
Participation period***	From Thursday 13/08/2026 till Sunday 23/08/2026 until the system administrator closes participation for the item listed on the meeting agenda.
Items of the agenda	Attached
Methods of participating in the assembly	☒ Attendance (in person or through power of attorney) ☒ Attendance + Electronic
Place of holding the general assembly	The company's headquarters – Mubarak Al Kabeer St. Almanakh building – 5th Floor
The postponed date of the assembly in the event of a lack of quorum	Sunday 06/09/2026

Disclosure of this form shall be submitted prior to opening the trading session on the final disclosure date (fifth Business Day prior to the date of the right to attend)

*Third Business Day before the date of the right to attend the General Assembly according to the current settlement cycle.

**Every shareholder registered in the company's registries on this day has the right to attend the General Assembly, even if the share was sold before the date of the General Assembly.

***It is the period that commences from the Date of the Right to Attend the General Assembly, amounting to ten Business Days prior to the date specified for holding the meeting, and lasts until closing the participation in each Item of the Meeting's agenda by the system's manager.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Bursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.



الشركة الكويتية للاستثمار
Kuwait Investment Company

جدول أعمال الجمعية العمومية العادية - Ordinary AGM Resolutions		
English	Arabic	Sr.
To consider the Board of Directors' recommendation to approve a financial contribution of USD 1,000,000 (One Million United States Dollars) to the Kuwait Emergency Response Fund Initiative, and to authorize the Board of Directors, or its delegate, to take the necessary actions to implement the General Assembly's resolution.	النظر في توصية مجلس الإدارة بالموافقة على تقديم مساهمة مالية بمبلغ يعادل 1,000,000 دولار أمريكي (مليون دولار أمريكي) لصالح مبادرة صندوق الكويت للاستجابة الطارئة، وتفويض مجلس الإدارة أو من يفوضه في اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذ قرار الجمعية العامة.	1



الشركة الكويتية للاستثمار
Kuwait Investment Company

جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية (65)

لمساهمي الشركة الكويتية للاستثمار (ش.م.ك.ع.)

- النظر في توصية مجلس الإدارة بالموافقة على تقديم مساهمة مالية بمبلغ يعادل 1,000,000 دولار أمريكي (مليون دولار أمريكي) لصالح مبادرة صندوق الكويت للاستجابة الطارئة، وتفويض مجلس الإدارة أو من يفوضه في اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذ قرار الجمعية العامة.

بدر فواز القطان
رئيس مجلس الإدارة



الشركة الكويتية للاستثمار
Kuwait Investment Company
K.P.S.C. (ش.م.ك.ع.)

③

تأسست الشركة الكويتية للاستثمار (ش.م.ك.ع.) 1961 رأس المال المصرح والمذكور 55,125,000 د.ك. 55,125,000
ص.ب : 1005 الصفاة 13011 الكويت - تلفون : 1888852 - مباشر : 22967000 - فاكس : 22444896 سجل تجاري : 4340 الكويت
P.O. Box: 1005 Safat, 13011 Kuwait - Tel.: 1888852 - Dir.: 22967000 - Fax: 22444896 C.R. : 4340 Kuwait
info@kic.com.kw - www.kic.com.kw

الاحاطة بالاحطار

السادة / الشركه الكويتيه للاستثمار ش.م.ك

تحية طيبة و بعد

بالإشارة إلى إخطار جمعية عمومية عادية المقدم ، نفيديكم علما بأنه قد تمت الاحاطة بالموعد
في / 2026/08/23



و تفضلو بقبول خالص التحية

صناعة
MINISTRY OF



وزارة التجارة والصناعة
MINISTRY OF COMMERCE AND INDUSTRY

مستند الكتروني لايحتاج الى ختم أو توقيع